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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Jennie Nilsson (S)

2020/21:3102 Den ökande vargstammen

Den senaste vinterns inventering visar att vargstammen fortsätter att växa i 
Sverige. Antalet vargar är nu 395 jämfört med förra årets 365. Vi hör också hur 
problemen växer runt om i vårt land, och människor upplever en hopplöshet 
med att försöka få till liv och verksamhet på landsbygden.

Löshundsjakt försvåras, hundar dödas och betesmarker hotas. Målet att leva 
upp till riksdagens rovdjursproposition känns mer och mer avlägset. Antalet 
vargar är nu det enda som klarar granskning. Socioekonomiska aspekter och 
möjlighet att bedriva tamdjurshållning är långt ifrån uppnått. Detta hotar 
biologisk mångfald, den svenska jakten och möjligheten till en stark och 
växande landsbygd. 

Jag vill med det ovanstående som bakgrund ställa följande fråga till statsrådet 
Jennie Nilsson:

Vilka åtgärder avser statsrådet att vidta för att övriga mål ska uppnås när 
vargstammen växer så kraftigt? 

………………………………………

John Widegren (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2021-06-03
Besvaras senast
2021-06-09 kl. 12.00


